

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 16-03-2023 11:52:15 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: AM 11:52:15 2023-03-16 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 11-04-2023 at Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-04-11 الساعة 12:00 في تطبيق Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Decreasing of the Company's capital</p>	<p>تخفيض رأس المال</p>
<p>Vote to amend the articles of incorporation and articles of association of the company and recommend a reduction of the capital by (7%) by returning cash to the shareholders in the amount of (2,059,904) dinars (two million fifty-nine thousand nine hundred and four dinars) to become the capital (27,367,296) dinars / share (twenty-seven million, three hundred and sixty-seven thousand, two hundred and ninety-six dinars).</p>	<p>التصويت لتعديل عقد التأسيس و النظام الاساسي للشركة و التوصية بتخفيض رأس المال بنسبة (7%) عن طريق ارجاع نقد للمساهمين بقيمة (2,059,904) دينار (مليونان و تسعة و خمسون ألفا و تسعمائة و أربعة دنانير) ليصبح رأس المال (27,367,296) دينار/سهم (سبعة و عشرون مليون و ثلاثمائة و سبعة و ستون ألفا و مائتان و ستة و تسعون دينار).</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>